
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XV/25 

z XV sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu  26 marca 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 13:02 i zakończono o godzinie 13:54. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Pełniący Funkcję Burmistrza Sokółki Adam Kowalczuk, Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz - 

wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Geniuszach. 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Sokółka na rok 2025. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka, udostępnionych operatorom i 

przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

8. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz zaproszonych gości. 

Pułkownik Jan Suwara, w imieniu Ministra Obrony Narodowej Władysława Kosiniaka Kamysza, 

wręczył medal „za zasługi dla obronności kraju” dla Pana Henryka Gurzyńskiego. 



Pułkownik Jan Suwara podziękował oraz pogratulował za zasługi dla Pana Henryka Gurzyńskiego. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk dołączył się do gratulacji oraz podziękował za zasługi 

dla Pana Henryka Gurzyńskiego. 

Pan Henryk Gurzyński podziękował za wyróżnienie oraz wspomniał swoją śp. żonę, która tak 

wspaniale wychowała jego dzieci. 

Skarbnik Magdalena Wróblewska złożyła wniosek o dodanie do porządku obrad punktu: „Projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu na dofinansowanie zakupu sprzętu 

medycznego na potrzeby Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce.” 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin zaapelował, aby przyszłe sesje były 

organizowane jako sesje zwyczajne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Skarbnik 

Magdaleny Wróblewskiej. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza przedstawił zmieniony porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu na dofinansowanie zakupu 

sprzętu medycznego na potrzeby Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce. 

5. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Geniuszach. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce. 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Sokółka na rok 2025. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka, udostępnionych operatorom i 

przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

9. Zamknięcie sesji. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 



Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska sprzeciwiła się ponownemu zwiększeniu 

funduszy na budowę Centrum Przesiadkowego. Wiceprzewodnicząca zapytała czy pojawili się jacyś 

nowi najemcy na pomieszczenia, które znajdą się w budynku Centrum Przesiadkowego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że umowa na wykonanie Gminnego Centrum 

Przesiadkowego w Sokółce została zawarta w październiku 2022 roku na ówczesnym poziomie cen, 

które niestety do tej pory się zmieniły i są potrzebne do skrócenia czasu wykonania inwestycji, i 

wcześniejszego jej odebrania. Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przypomniał o możliwości 

wysokiej refundacji tej inwestycji. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że nie zostały jeszcze zawarte umowy na 

najem, ponieważ w tym momencie nie można jeszcze tego robić. Pełniący Funkcję Burmistrza Adam 

Kowalczuk dodał, że takie rozmowy trwają i są bardzo zaawansowane oraz jest przekonany, że będzie 

mógł przedstawić konkrety na kolejnej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska złożyła wniosek o niezwiększanie 

wartości kosztorysowej zadania budowy Centrum Przesiadkowego w Sokółce. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że wszystkie inwestycje w Gminie Sokółka 

są bardzo ważne, jak chociażby droga w Wierzchłowcach oraz droga Igryły – Wysokie Laski, na które 

udało się pozyskać dofinansowanie, które wprowadzane jest na tej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska zgodziła się, że wszystkie inwestycje są 

bardzo istotne. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin powiedział, że ma nadzieję, iż dzisiejsze 

przeniesienie umożliwi jak najszybsze ukończenie tej inwestycji oraz definitywne zakończenie tego 

tematu. Wiceprzewodniczący zapytał również kiedy zostaną rozpoczęte inwestycje budowy i remontu 

boisk przy Szkołach Podstawowych w Sokółce oraz budowy nowego budynku Przedszkola nr 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek 

Wiceprzewodniczącej Bogusławy Szczerbińskiej. 

Radni 1 głosem „za”, 9 głosami „wstrzymującymi” i 10 głosami „przeciw” odrzucili wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 17 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radny Tomasz Tolko zapytał jak szybko zrealizowana będzie droga Igryły – Wysokie Laski, jakie są 

zagrożenia i harmonogram prac. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że postępowanie zostanie wyłonione w przeciągu 

tygodnia od sesji oraz ma nadzieję, że wykonawca zostanie wyłoniony jak najszybciej, a wykonanie jest 

planowane do września tego roku. 

Radny Karol Krokos zapytał czy Gmina praktykuje przejmowanie dróg wewnętrznych mieszkańców 

prowadzących na majątek oraz utwardzenie takiej drogi. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz poprosił o kontakt zainteresowanego mieszkańca w tej 

sprawie, aby móc udzielić miarodajnej odpowiedzi. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 17 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu na dofinansowanie zakupu 

sprzętu medycznego na potrzeby Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz podziękowała za przegłosowanie tej uchwały oraz wsparcie Szpitala. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Geniuszach. 

Projekt uchwały przedstawił Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Radna Marta Kondrat zapytała czy nie będzie problemu z dowozem dzieci z miejscowości Kundzicze 

do szkoły w Boguszach. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że Urząd jest przed przygotowaniem 

uchwały zmieniającej obwody szkolne na terenie Gminy Sokółka oraz zapewnił, że zostaną wzięte pod 

uwagę te wskazania rodziców. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał czy wszystkim pracownikom Szkoły 

Podstawowej w Geniuszach została zapewniona możliwość zatrudnienia. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk powiedział, że Urząd jest w końcowej fazie 

zapewniania tego pracownikom, udało się zapewnić takie zatrudnienie prawie wszystkim pracownikom, 

poza jedną osobą, której sytuacji Burmistrz nie chciałby podnosić na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 16 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Sokółce. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Sokółka na rok 2025. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka, udostępnionych operatorom i 

przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał czy Żłobek Miejski jest przygotowany 

na nowy nabór, który będzie prowadzony online. 

Dyrektor Żłobka Miejskiego Ewa Puszko powiedziała, że wszystko ruszy zgodnie z terminem, a Żłobek 

jest gotowy na nabór. 

Pełniący Funkcję Burmistrza Adam Kowalczuk podziękował za zrozumienie sytuacji oraz 

przegłosowanie WPFu i budżetu na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza powiedział, że najbliższa sesja zwyczajna 

odbędzie się 30 kwietnia. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 9 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 


